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Protokoll 4 den 22 juli 2021 via ZOOM 
 
Närvarande: Bo Skalin, Annette Persson, Maria Landergård, Jan Hockart, Marie-Christine Lindgren, 
Monica Håkansson, Kristina Carlstedt, Christina Ling Larsson, Irja Åberg, Annelie Finnebäck 
Adjungerade: Eva Borg Broberg (kassör)  
Ej meddelat förhinder: Bodo Bäckmo 
 
 
 
1. Mötets öppnande 

Bosse hälsade alla hjärtligt välkomna. 
 

2. Val av justeringsperson 
 Irja Åberg valdes att jämte ordförande justera protokollet.  
 

3. Fastställande av dagordningen 
 Fastställdes.  

 

4. Genomgång av föregående protokoll 
 Protokoll nr 3 2021 förelåg i justerat skick, genomgicks och lades till handlingarna. 
 

5. SKKS centralstyrelses protokoll/information 
 Styrelsen gick igenom CS protokoll 3-2021, inget som berörde oss denna gång. 
 

6. AU-beslut 
 Inga beslut denna gång. 
 

7. Ekonomi 
 Utställningspengar har börjat komma nu i övrigt inget nytt. 
  

8. In- och utgående skrivelser 
 
a. Inbjudan specialklubbsmöte 25 september (förra mötet var 13/3), åtgärd: Annelie, Annette, 

Christina och Bodo deltar. Sekreteraren anmäler via bifogat formulär.  
 
Utgående handlingar  
b. Till SKK/AK, angående bedömning av röntgenbilder för HD brev 3/3 efter att tagit del av CS 
 protokoll §46 protokoll nr 2-2021.  
c. Till SKKs valberedning, SSPKs förslag till personalval inför kennelfullmäktige  

 

9. Rapporter SSPKs arbetsgrupper 
Då vi numera har Googleformulär att fylla i så sparas dessa på vår Dropbox efter att 
styrelsen gått igenom dem. Formulären ger SSPKs styrelse värdefull information. Här i 
protokollet kommer endast beslut och kortfattad info att stå med.  

 
 Avelsgruppen 
 Inget nytt. 

 
 Mentalgruppen 
 Två MT och 3 Exteriörbeskrivningar är genomförda det sista i Piteå i samband med 
 utställningen. 
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 Jan, Maria och Boel får i uppdrag att omforma Exteriörbeskrivningsprotokollen så de passar 
 våra raser och som ska börja användas 2022. 
 Jan får i uppdrag att prata med den ansvarige för BPH på SKK för att utreda varför vi inte 
 får arrangera BPH i norr. 
  
 Domargruppen 

Styrelsen beslutade att domarlista ska presenteras på hemsidan senast i december före 
aktuellt utställningsår.  
 
Domargruppen har fått en lista med förslag på domare efter webbinariet 17/6.  
 
Domargruppen ska lämna namnförslag till de länsklubbar vi samarbetar med i god tid innan 
länsklubben börjar arbeta med sin domarlista för att inte begränsa urvalet.  
 
Från och med i år kan domarna signera domaravtal med bank-ID, uppskattat av de som 
gjort det.  
 
Brev är uppdaterade och skickas dels med domarinbjudan och det andra skickas med 
ringfördelningen. Även brev till ringsekreterare (som Sölvi skickar) är uppdaterade. 

 
 Föreningsgruppen 

Styrelsen beslutade att fastställa GDPR-filen. Föreningsgruppen kommer kontakta 
rasklubbarna som kan använda den som mall.  

  
 En enkät kommer inom kort skickas ut till rasklubbarna inför arbetet med verksamhetsplanen 
 2022. 
 
 PR/Info gruppen 

Vi beslutade att anordna webbinarie i ämnet Lugnande signaler för 3000 kr (faktura ska 
skickas till klubben inom 30 dagar). 

 
 Utställningsgruppen 

Vi hade ett väldigt bra webbinarie om SSPKs utställningsverksamhet. 
 
En detaljerad prognos för intäkter/kostnader finns för SSPKs utställningar 2021. Samma 
kommer vi att göra för kommande år. Det som inte är medtaget är kostnaden för inköp av 
rosetter. Den här prognosen gör att styrelsen har en god uppfattning i realtid av det 
ekonomiska läget för utställningarna. 
 
Vi beslutade att Annette och Sölvie får varsitt arvode (motsvarande ringsekreterararvode 
per dag/person som är på plats och jobbar). Kostnad ca 15 000 kr för år 2021 inklusive 
sociala avgifter. Gäller retroaktivt under 2021. (Annette hävdade jäv och var ej med i 
beslutet). 
 
Inga domarexaminationer på SSPKs utställningar om de inte kan hållas efter all bedömning 
och finaler är klart det blir för långa dagar för våra utställare. 
 
Förslag på orter 2023 presenterades (inga krockar med länsklubbsutställningar, Norge eller 
Danmarks utställningar, Finland har vi ingen lista för). Då vi numera efter medlemmars 
önskemål kommer lägga tvådagars utställningar ambulerande runt om i Sverige så har vi 
inför 2023 ett förslag i söder. Vi kommer informera rasklubbarna om detta då vi inte kommer  
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arrangera ihop med dem i Mälardalsområdet efter 2022. Om någon av dem vill fortsätta och 
följa med oss får vi försöka lösa det. 
 
För kännedom kommer vi ta AU-beslut på vilka som ingå i bestyrelsen på SSPKs 
utställningar (ej förenat med kostnader då inga arvoden utbetalas). 
 
Vi beslutade att gruppen får köpa in tre utställningstält (domartält), två trimbord och 
funktionärskläder till sekretariatet, kostnad ca 7 000 kr. 
 
Vad som gäller vid återbetalning av anmälningsavgift: 
SSPK följer SKKs regler vid återbetalning av anmälningsavgift: Anmälningsavgiften 
återbetalas om hunden inte ska delta på grund av domarbyte, eller om hunden avlidit. Man 
måste själv framföra krav på återbetalning senast på utställningsdagen innan bedömningen 
av aktuell ras börjar. Om hunden avlidit kan arrangören kräva att se veterinärintyg. 
Anmälningsavgiften återbetalas inte om utannonserad reservdomare dömer rasen vid 
domarbyte eller vid domarändring i inofficiell valpklass. 

 
 Årets Hundgrupp 
 Inget denna gång.  
 

10. Genomgång av uppdragslista 
 Avelsgruppen – arbetsgång för RAS-arbetet inom SSPK (inväntar SKKs planer) 
  Mentalgruppen – utvärdera skillnaden på MH och BPH (kommer bli ett höstarbete.) 
 

11. SSPKs aktivitetsplan 2021 - uppföljning  
 Vi gick igenom den och vi följer den planenligt. 
 

12. Övriga frågor 
 Inga 
  

13. Summering av dagens möte => Highlights till hemsida, Facebook och Instagram 
 Domarlista för kommande år presenteras i december på hemsidan. 
 
 Webbinarie i ämnet Lugnande signaler.   
 

14. Nästa möte 
  Onsdag 6 oktober 2021 kl. 19.00 via ZOOM. 
  

15. Avslutning 
 Bosse tackade för ett trevligt möte. 
 
 

 Vid protokollet. 
 
 
 
 Annette Persson, sekreterare 
  

 Justeras 
 
 
 
 Bo Skalin, ordförande  Irja Åberg, suppleant 


